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ص لخستالم

إىً سيطت أو قُادة  اُ حسيٌ قُادة اىحنىٍت سيَُأ وهى، اىذََقشاطُتحذ ٍقىٍاث وٍفاهٌُ اىحنىٍاثأهى الاّخقاه اىسيٍَ ىيسيطت

اىَىجىد فٍ  وقذ َنىُ رىل فٍ أوقاث الاّخخاباث أو أثْاء الاّخقاه ٍِ ّىع ٍخخيف َخضغ ىيْظاً اىسُاسٍذَثاًٍْخخبت أو ٍخخاسة ح

فَِ اىَسيٌ به ،خؼاٍو ٍغ أوه اّخقاه سيٍَ ىيسيطت فٍ بيذ ٍا ػيً أّه ٍشحيت ٍهَت فٍ اّخقاه اىحنىٍت ّحى اىذََقشاطُتَ  وغاىباً ٍا اىذوىت، 

حنىُ حيل اىظاهشة واجخَاػُت فٍ ٍذىىىها الأصيٍ،  ةظاهش بىصفهااىحامَت لأٌ ٍجخَغ واىَْظَت ىشؤوّهاىسيطت ٍِ اىضشوسَاث أُ 

وػيً اىؼنس ٍِ رىل فقذ حنىُ راث ذفها الأوه والأساسٍ اىَحافظت ػيً اىحقىق واىحشَاث الأساسُتفهَجابٍ إراث طابغ وٍحخىي 

حذ اىَقىٍاث الأساسُت أاىخذاوه اىسيٍَ ىيسيطت َؼذ وق واىحشَاث الأساسُترا ماّج ٍصذسا لاّخهاك  اىحقىإٍذىىه وٍحخىي سيبٍ 

اىحشَاث واىَحافظت ػيُها ٍِ اىبطش اىزٌ قذ حخؼشض ىه ضَِ حذاػُاث اىسيطت اىىاحذة اىَسخَشة وَؼذ رىل اىُىً وىحَاَت اىحقىق 

ػيً حذ سىاء ٍطيبا جَاهُشَا ػيً اىَسخىَُِ اىىطٍْ واىذوىٍ

 اىسيطتاىشأٌ اىؼاًاىذسخىساىخذاوه اىسيٍَلةكلمات الدلاال

Guarantees of the Peaceful Transfer of Power 
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Abstract 
 

Peaceful transfer of power is an important concept for democratic governments, in which the 

leadership of government peacefully hands over control of the government to a newly elected or selected 

leadership. This may be in times of elections or during the transition from a different type of political 

system, and often the first peaceful transfer of power in a country is treated as an important stage in the 

transition of government towards democracy, that the presence of power has become one of the necessities 

that govern societies Mankind and organizes its affairs, for it is a social phenomenon in origin And this 

phenomenon is positive if it preserves rights and freedoms, and vice versa, this phenomenon is negative if it 

violates those rights and freedoms. national and international level. 
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